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Vaggeryds kommun - Vaggerydsförslag
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1. Förslag

Rubrik på Vaggerydsförslag

Rubriken berattar vad förslaget handlar om. Den bor vara kort och sammanfatta vad ditt forslag 
gar ut pa. Ofta kan man i rubriken forsta vad förslaget syftar till.

Föreningsservice i form av kostnadsfri kopiering
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Ditt förslag

Beskriv ditt förslag så utförligt du kan. Ju mindre kompletteringar som behövs i efterhand ju 
fortare kan du få ett besked om ditt förslag.

Vaggeryds kommun har tidigare erbjudit föreningar i kommunen föreningsservice i form av bl a 
kostnadsfri kopiering av handlingar.

Kommunfullmäktige har 2023-11-27 beslutat om avgift för denna service.

Den föreningsservice som fanns i form av kopiering var viktigt för mindre föreningar som inte har 
ekonomisk möjlighet att köpa större kopieringsutrustning.

För Bondstorps Idrottsförenings del skulle denna taxa innebära att kopiering av handlingar till 
årsmöte (verksamhetsberättelse inkl redovisnings- balans- och revisionsrapporter) samt 
inbjudan till årsmöte och infoblad om medlemsavgifter m.m. nu skulle kosta föreningen 1.725 kr.

Denna kostnad är för stor för en mindre förening som sköts helt ideellt av styrelsen och 
medlemmar i föreningen, bl a med att driva och förvalta föreningshuset Ekbacken i Bondstorp.

Jag är övertygad om att denna föreningsservice inte missbrukas av någon förening och bara 
används när det är nödvändigt. För Bondstorps idrottsförenings del är det 1-2 gånger om året, 
då det är lite mer kopior som behövs. Övrigt material skriver vi själva ut när det är mindre antal, 
som ex affischer till anslagstavlorna i byn.

Kostnaden för en sådan kostnadsfri kopieringsservice är inte för en kommuns budget så stor, 
men av mycket stor betydelse före kommunens mindre föreningar.

Jag föreslår därför att kommunfullmäktiges presidium beslutar föreslå kommunfullmäktige

att besluta att återinföra kostnadsfri kopiering till kommunens föreningar som inte har möjlighet 
att själv köpa in större kopieringsutrustning.

2. Inlämnat av

Page 2 of 3


	Vaggerydsförslag 2025-03-04
	1. Förslag
	Rubrik på Vaggerydsförslag
	Ditt förslag

	2. Inlämnat av
	Inlämnat av

	3. Medgivande
	Jag godkänner att de personuppgifter jag har lämnat får publiceras på internet tillsammans med mitt förslag.





